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Osalejad: Liina Altroff, Maarika Avloi, Marko Leppik, Marko Järve, Jaanus Kikas, 
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Päevakord 

• Arutelu: hoolekogule saadetud lapsevanema murekiri seoses hübriidõppe, 

distansõppe, digilahenduste ning laste mahajäämus õppeprotsessis 

- Hübriidtunnid on tõhusad kolmandas põhikooliastmes ning gümnaasiumis. 

Esimeses ja teise kooliastme alguses õpilastel alles kujunevad välja 

õpiharjumused (vajavad rohkem tuge ja suunamist). 

- Hübriidõppe läbiviimine ei taga õpilase aktiivset osavõttu ekraani taga (kaasa 

mõtlemine, kuulamine jmt) – kuidas seda kontrollida? 

- Kõik õpetajad ei tunne end kaamera ees mugavalt. Lisaks on olnud juhtumeid, 

kus lapsevanemad salvestavad tundi. 

- Õpetajad tunnevad end neil on piisav tugi (IT näol) 

- Variant, et õpetajad kirjutavad Stuudiumis päevaplaani põhjalikumalt lahti – 

see aitab lapsevanemal efektiivsemalt koos lapsega õhtul õppida/last aidata 

- Lapse mahajäämuselõppeprotsessis lapse, lapsevanema ja õpetaja omavaheline 

koostöö ehk pöördumine õpetaja poole, kes teeb ettepaneku sobivale 

lahendusele/tegevustele. 

- Hübriidõpe ja hinded – hindelisi töid hübriidõppes enamasti teha ei saa, kõigil 

peavad olema võrdsed võimalused. 

- Metakeskkonnades avataridena tegutsemine? – tulevikuteema. 

- Kõige olulisem on praegustes tingimustes kool lahti hoida (ja teha seda nii 

hästi, kui võimalik). 

- Hetkeseis: 6 klassi terviklikult kodus (karantiin), möödunud nädalal 470 

inimest isolatsioonis. 

Arutelu tulemusena leidsime, et hübriidtunde ei tuleks teha Jüri Gümnaasiumis 

õpetajatele kohustuslikuks. 

 

Protokollis Marianne Luur 


